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Stand van zaken

Vanmorgen overlegt LNV ambtelijk met de sector om hen aan te spreken op naleving van het hygiene protocol en om

aanscherping van het protocol door te spreken Het protocol is van de sector en wordt getoetst door de NVWA Gaat qua

aanscherping onder meer om het gebruiken van beschermingsmiddelen als niet medische mondkapjes vgl met in het OV maar

ook over zaken als douchen van personeel voor en na ze op een bedrijf zijn geweest
Vwb de verbetering van de naleving gaat het onder meer over het verplicht bijwonen van nertsenhouders van digitale
informatiebijeenkomst van de GD waarin die uitleg geven over belang en werking van hygiene maatregelen

Vwb de ruimingen van de besmette nertsenbedrijven wordt gebruik gemaakt van medewerkers van de nertsenbedrijven zelf

LNV overweegt in de opdrachtbrief van RVO voor de ruimingen aan de nertsenhouder om te verplichten dat medewerkers die

daaraan meegewerkt hebben een aantal dagen niet bij een ander bedrijf mogen komen en zich eerst moeten laten testen Dat

punt moet nog met RIVM GGD besproken worden

LNV organiseert bij voorkeur nog morgen een bijeenkomst van de deskundigen groep dierziekten Daarliggen de vragen voor

wat de oorzaak kan zijn van de verder verspreiding en of de maatregelen die nu extra voorzien zijn afdoende zijn of dat we iets

over het hoofd zien

Gelet op de brief van de veiligheidsregio lijkt het ons raadzaam dat we volgende week ook een OMTZ en BAOZ organiseren Ook

om te toetsen of we niets over het hoofd zien en om te kijken of nog additionele maatregelen noodzakelijk zijn Daarbij kan dan

ook de zorg van de veiligheidsregio geaddresseerd worden

In de brief van de veiligheidsregio zitten wat opvallende punten Zo is daar de constatering dat de GGD alleen op vrijwillige basis

test

testen Systematisch testen houden ze wat af Gelet op de relatie tussen veiligheidsregio en GGD in deze regio voelt dat niet

logisch Op dit punt is het wellichteen idee als jij contact hebt met

I0 2e is al een paar keer in de slag geweest met de GGD van deze veiligheidsregio met de vraag of ze willen blijven

Misschien goed samen over te denkenI0 2e

Concept brief TK en nota komen vanmiddag
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